

ENVIRONMENTAL PROTECTION

Journal of Environmental Protection

Vol. 39

2016

Contents

Yan-Ju Lin, Chih-Chung Lin, Jen-Hsiung Tsai, Tzu-Hsi Lin and Shui-Jen Chen

Metals of Atmospheric Fine Aerosols Collected from A Semiconductor Industry Park.....1

Chia-Yang Chen, Wen-Jhy Lee, Lin-Chi Wang, Jau-Huai Lu and Hsi-Hsien Yang

The Combined Influence of Diesel Particulate Filters and Waste Cooking Oil-based Biodiesel Blends on the Emissions of Persistent Organic Pollutants From A Diesel Engine.....13

Ta-Chih Hsiao, Hao-Che Chang, Zhe-Wei Lin and Chien-Chieh Liao

Characterization of Roadside and On-road Particulate Matters in Urban Areas of Northern Taiwan.....24

Li-Pang Wang and Yu-Chun Fan

Sorption of Copper Ions in Aqueous Solution Using Dried and Carbonized Corn Leaves34

Hsin-Chih Lai, Pei-Chih Wu, Hsiao Min-Chuan, Li-Wei Lai, Joshua Fu and Carey Jang

Analyzing Taiwan Air Quality and Reduction Benefits Through Air Benefit and Cost Assessment System (ABaCAS-Taiwan).....44

Hung-Liang Kuo, Chia-Chun Liu and Yueh-Chien Lee

Simulation Analysis and Study of Noise Reduction Effect of Sound Barriers on Higher Floors.....54

Published by the Environmental Protection Society
Taipei, Taiwan

環境保護

中華民國環境保護學會學刊

中華民國一〇五年

第三十九卷

目錄

林彥儒、林志忠、蔡仁雄、林子晞、陳瑞仁

半導體廠園區大氣細懸浮微粒金屬特性.....1

陳佳陽、李文智、王琳麒、盧昭輝、楊錫賢

需再生與已再生濾煙器對使用廢食用油再製生質柴油之柴油引擎排放持久性有機污染物之影響.....13

蕭大智、張昊哲、林哲緯、廖健捷

近交通汙染源的細懸浮微粒與碳黑成份之連續監測與時空變化.....24

王立邦、范御群

以乾燥及碳化之玉米葉吸附水溶液中銅離子之研究.....34

賴信志、吳佩芝、蕭旻娟、賴力瑋、Joshua Fu、Carey Jang

臺灣空氣品質決策支援系統(ABaCAS-Taiwan)與減量策略效益評析之介紹.....44

郭宏亮、劉嘉俊、李岳謙

隔音牆對於高樓層之減音成效模擬分析及探討.....54

中華民國環境保護學會發行
台灣 台北

環
境
保
護

第
三
十
九
卷

中
華
民
國
環
境
保
護
學
會
學
刊